
Tasje met kinderklimaatwensen voor Statenleden 

Boodschap Gooise Grootouders voor het 
Klimaat voor provincie: ‘Op veel terreinen 
zullen drastische keuzes gemaakt moeten 
worden’
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“De komende vier jaar zijn cruciaal om in de buurt te komen van de klimaatdoelen van Parijs. Het 
gaat wereldwijd om de toekomst van onze jongeren en de volgende generaties. De inzet van ons 
allemaal is noodzakelijk.” 

Dat was de boodschap van vertegenwoordigers van Grootouders voor het Klimaat, waaronder uit 
Hilversum, aan de commissaris van de Koning in Noord-Holland, Arthur van Dijk, en de leden van 
Gedeputeerde Staten. De in 2016 gestarte beweging van ouderen maakt zich zorgen over de 
toekomst van hun kleinkinderen. Regelmatig houden vertegenwoordigers, zoals Hilversummer 
Jogchum Kooi, betogingen of benaderen zij de (landelijke) politiek. 

Maandag waren vertegenwoordigers van Grootouders voor het Klimaat uit Haarlem, Amsterdam, 
Bussum en Hilversum én vijf kinderen uit Haarlem te vinden bij het provinciehuis van Noord-
Holland in Haarlem waar zij de symbolische versie van de Toekomststoel aanboden aan de 
commissaris van de Koning in Noord-Holland. Het idee was om ook twee leden uit de Hilversumse 
kindergemeenteraad mee te nemen, waaronder kinderburgemeester Fien, maar zij zijn allebei op 
schoolkamp

Wel was er voor alle 55 Statenleden een tasje met kinderklimaatwensen. “Die wensen zijn door hen 
geschreven op kaarten die wij via basisscholen in Noord-Holland hebben verspreid”, aldus Kooi. 



Hij geeft aan dat dit keer geen echte Toekomststoel werd aangeboden, omdat de Statenleden 
aangaven dat zij zelf een soortgelijke stoel laten maken.

De Toekomststoel van de Gootouders voor het Klimaat is een idee van ambassadeur Jan Terlouw. 
Het gaat om een lege stoel die in iedere vergadering en elk overleg de toekomst vertegenwoordigt 
en mensen eraan moet helpen herinneren om duurzaamheid mee te wegen in de beslissingen. “Ook 
de leiders van ons land moeten continu herinnerd worden aan het belang van een duurzame wereld 
van morgen”, aldus Kooi. Hij vertelt dat de eerste stoel in september vorig jaar was aangeboden aan 
een aantal leden van de Tweede Kamer. Het is de bedoeling dat in elk provinciehuis ook zo’n stoel 
een plekje krijgt.

In een brief aan alle Statenleden geven de Grootouders aan zich grote zorgen te maken over de 
wereld waarin de jongeren van nu en de generaties die nog geboren moeten worden, komen te 
leven. “Op veel terreinen zullen drastische keuzes gemaakt moeten worden om de planeet leefbaar 
te houden, zowel door overheden, bedrijfsleven en als particulieren. Keuzes zijn nodig op meerdere 
terreinen, zoals reductie van CO2-uitstoot, stikstof, fijnstof en het verbeteren van de waterkwaliteit. 
Keuzes met betrekking tot TaTa Steel, Schiphol, datacenters, de agrarische sector en nog veel 
meer.”  

De afgelopen weken heeft een aantal Grootouders in Noord-Holland met een paar fractievoorzitters 
van politieke partijen oriënterende gesprekken gevoerd, om te horen wat de komende vier jaar de 
inzet is van de partij om de klimaatcrisis aan te pakken. Ook hebben twee Grootouders ingesproken 
bij de interim-commissie op 1 juni. “Ook na 12 juni willen we de maatregelen van de provincie en 
de inzet van de verschillende partijen kritisch volgen”, beschrijven zij in de brief. “We hopen zo uw 
aandacht voor de toekomst van de volgende generaties levend te houden.”
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